
 
 
 
 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Αικατερίνη Σπυριδάκη 
Βουλευτής Ν.Λασιθίου 

 
Αθήνα, 5 Νοεμβρίου 2024 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
 
ΘΕΜΑ: « Ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου Σητείας για τη στελέχωση και ενίσχυση 
του Γενικού Νοσοκομείου Σητείας » 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Σας καταθέτω ως Αναφορά το 239/2024 ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου της Σητείας 

(ΑΔΑ: 689ΞΩ1Γ-Χ90), το οποίο συνήλθε στις 7 Οκτωβρίου 2024 και αποφάσισε να στηρίξει 

την ενίσχυση του δημόσιου και δωρεάν χαρακτήρα του Εθνικού Συστήματος Υγείας (Ε.Σ.Υ.), 

ζητώντας τη στελέχωση και πλήρωση όλων των κενών θέσεων υγειονομικού προσωπικού του 

Γενικού Νοσοκομείου - Κέντρου Υγείας Σητείας. 

Το ψήφισμα τονίζει: 

1. Την ανάγκη διατήρησης και στήριξης του δημόσιου χαρακτήρα του Ε.Σ.Υ. 

2. Την επείγουσα ανάγκη κάλυψης όλων των κενών θέσεων ιατρικού, νοσηλευτικού και 

λοιπού υγειονομικού προσωπικού στο Νοσοκομείο Σητείας. 

3. Την απαίτηση για ειδικά κίνητρα προσέλκυσης υγειονομικού προσωπικού για τις 

απομακρυσμένες περιοχές, όπως η Σητεία, με στόχο την απρόσκοπτη λειτουργία της 

υγειονομικής δομής της περιοχής. 

Επιπλέον, θα πρέπει να τονιστεί η ανάγκη για ουσιαστική ενίσχυση του Ε.Σ.Υ. και των 

Νοσοκομείων στο Λασίθι. Η υγειονομική κάλυψη των πολιτών της περιοχής απαιτεί όχι μόνο 

την πλήρη στελέχωση των νοσοκομείων αλλά και την έμπρακτη στήριξή τους με κατάλληλους 

πόρους. Η υγεία των κατοίκων του Λασιθίου διασφαλίζεται μόνο με τη διαρκή και αδιάλειπτη 
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στήριξη όλων των νοσοκομείων της περιοχής, τα οποία αποτελούν πυλώνα ασφάλειας και 

ανάπτυξης. 

Επισυνάπτεται το σχετικό ψήφισμα. 

 

 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

Βουλευτής Λασιθίου 
 
 
 
 

 

  



 

 

                   
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α               

 
Από τα πρακτικά της με αρ. 26/07-10-2024 συνεδρίασης του 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΣΗΤΕΙΑΣ. 
 
 

Αρ.Απόφ.   : 239/2024 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Συζήτηση - ενημέρωση -προγραμματισμός δράσεων κατόπιν αιτήματος 
του Συλλόγου Φίλων Νοσοκομείου Σητείας, το οποίο συνυπογράφουν φορείς και 
δημότες, σχετικά με:  

α) τη δυσμενή κατάσταση που έχει περιέλθει το Γενικό Νοσοκομείο - Κ.Υ. Σητείας 
συνεπεία της υποστελέχωσής του, και  
β)  τη διάχυτη ανησυχία  ενόψει σχεδιασμού του νέου υγειονομικού χάρτη. 

 
Στη Σητεία σήμερα την 7η του μηνός Οκτωβρίου του έτους 2024, ημέρα της 
εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 το Δημοτικό Συμβούλιο Σητείας συνήλθε σε 
τακτική μεικτή συνεδρίαση ύστερα από την υπ’ αριθ. 8137/03-10-2024 
πρόσκληση της προέδρου, που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του συμβουλίου και στο 
Δήμαρχο και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 67 του 
Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 
Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 25 μελών 
παραβρέθηκαν στη συνεδρίαση 23 και ονομαστικά οι: 
  
            ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                          ΑΠΟΝΤΕΣ 
 
1.   Νικητάκη Μαρία, πρόεδρος                                    1. Ατζαράκης Γεώργιος 
2.   Αγγελάκη Μαρία, αντ/δρος                                    2. Λογκάκης Νικόλαος 
3.   Αϊλαμάκης Γεώργιος                                           
4.   Αϊλαμάκης Εμμανουήλ                                          
5.   Αναγνωστάκης Ιωάννης 
6.   Αυγουστινάκης Εμμανουήλ 
7.   Βασιλάκης Κων/νος                                          -οι οποίοι δε συμμετείχαν                       
8.   Βδοκάκης Εμμανουήλ                                         αν και κλήθηκαν νόμιμα- 
9.   Γιαννακάκη Μαρία                                            
10. Δασκαλάκης Ιωάννης  
11. Δρακάκης Εμμανουήλ                                         
12. Καρελλάς Νεκτάριος 
13. Καρνιαδάκης Ιωάννης  
14. Λυμπερίου Κων/νος 
15. Μουτάκης Λεωνίδας 
16. Ξενικάκη Μαριάννα, γραμματέας 
17. Περράκη Βαρβάρα  
18. Πλατανάκη Ελένη  
19. Σκαρβελάκης Ιωάννης 
20. Σπυριδάκης Στυλιανός 
21. Συλλιγαρδάκης Σταύρος 
22. Συμεωνίδης Συμεών 
23. Φυγετάκης Νικόλαος 
 
Επί συνόλου 31 κληθέντων προέδρων δημοτικών κοινοτήτων παραβρέθηκαν οι: 
 
1. Αχλαδιανάκη Ελένη, πρόεδρος δημοτικής κοινότητας Σκοπής 
2. Ζουριδάκης Αγησίλαος, πρόεδρος δημοτικής κοινότητας Ζάκρου 
3. Χατζηδάκης Νικόλαος, πρόεδρος δημοτικής κοινότητας Παλαικάστρου 



 

 

 
Στη συνεδρίαση πήρε μέρος ο Δήμαρχος κ. Ζερβάκης Γεώργιος και η υπάλληλος του 
Δήμου Φωτεινάκη Μαρία για την τήρηση των πρακτικών. 
 
Στη συνεδρίαση κλήθηκαν: ο Σεβ. Μητροπολίτης Ιεραπύτνης και Σητείας κ. 
Κύριλλος,  ο Α’ Αντιπρόεδρος της Βουλής κ. Πλακιωτάκης Ιωάννης, η Αναπληρώτρια 
Υπουργός Υγείας κ. Αγαπηδάκη Ειρήνη, η Βουλευτής Λασιθίου κ. Σπυριδάκη 
Αικατερίνη, ο Περιφερειάρχης Κρήτης κ. Αρναουτάκης Σταύρος, οι 
Αντιπεριφερειάρχες κ.κ Ανδρουλάκης Ιωάννης και Τερζής Λεωνίδας, ο Διοικητής της 
7ης ΥΠΕ κ. Παπαβασιλείου Νεκτάριος, ο Διοικητής των Διασυνδεομένων Γ.Ν. Λασιθίου 
& Γ.Ν-Κ.Υ. Νεάπολης κ. Μουδατσάκης Νικόλαος, η  Αναπληρώτρια Διοικήτρια 
Αποκεντρωμένης Οργανικής Μονάδας Σητείας κ. Δαρατσιανού Μαρία, ο  Ιατρικός 
Σύλλογος Σητείας, ο Σύλλογος Εργαζομένων Γ.Ν-Κ.Υ. Σητείας.  
 
Παρευρέθηκαν: ο ηγούμενος της Ιεράς Μονής Τοπλού, Αρχιμανδρίτης Αμβρόσιος 
Σκαρβέλης, ως εκπρόσωπος της Ιεράς Μητρόπολης Ιεραπύτνης και Σητείας, η 
Βουλευτής Λασιθίου κ. Σπυριδάκη Αικατερίνη, οι Αντιπεριφερειάρχες κ.κ 
Ανδρουλάκης Ιωάννης και Τερζής Λεωνίδας, ο  πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου 
Σητείας κ. Βοβατζάκης Βασίλειος, και η αντιπρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων 
Γ.Ν-Κ.Υ. Σητείας κα. Παπαδημητρίου Ελένη, εκπρόσωποι φορέων και δημότες. 
 
Η πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και αφού ευχαρίστησε τους 
παρευρισκόμενους για τη συμμετοχή τους, εξέφρασε την αγανάκτηση, αγωνία και 
πικρία όλων των σητειακών για την υποστελέχωση του νοσοκομείου Σητείας, με 
ευθύνη διαχρονικά της πολιτικής εξουσίας. Ένα πλήρως στελεχωμένο νοσοκομείο, 
πρόσθεσε, δίνει ελπίδα, καθώς η υγεία είναι το πολυτιμότερο αγαθό του ανθρώπου 
και για το λόγο αυτό κάλεσε όλους, ανεξαρτήτου πολιτικών προτιμήσεων και 
προσωπικών προβολών, να υπερασπιστούν το αυτονόητο, δηλαδή την εύρυθμη 
λειτουργία του νοσοκομείου. 
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε ο ηγούμενος της Ιεράς Μονής Τοπλού, Αρχιμανδρίτης 
Αμβρόσιος Σκαρβέλης, ο οποίος εκπροσώπησε τον Μητροπολίτη της Ιεράς 
Μητρόπολης Ιεραπύτνης και Σητείας κ. Κύριλλο και μετέφερε το μήνυμά του ότι θα 
συμμετάσχει σε όποια επιτροπή, επίσκεψη, παρουσία αποφασιστεί από το Δημοτικό 
Συμβούλιο και θα  είναι παρών σε αγώνες, γιατί η υγεία είναι αγαθό που αφορά 
όλους τους συνανθρώπους.   
 
Ακολούθως η βουλευτής κα. Σπυριδάκη, λαμβάνοντας το λόγο, ενημέρωσε το Σώμα,  
ότι είχε συνάντηση με τον Υπουργό Υγείας την προηγούμενη εβδομάδα στον οποίο 
μετέφερε την ανησυχία των λασιθιωτών για την κατάσταση που έχουν περιέλθει τα 
νοσοκομεία του νομού. Παρόλο που τη διαβεβαίωσε ότι δεν είναι στις προθέσεις του 
να κλείσει κανένα νοσοκομείο στο νομό, του ζήτησε, όπως είπε, να γίνουν 
διορθωτικές κινήσεις στο σχεδιαζόμενο νέο υγειονομικό χάρτη, ώστε να νοσοκομεία 
να μην εξαναγκαστούν να κλείσουν.  
Πρόσθεσε ότι είναι πολιτική βούληση να σωθεί και να αναδιαρθρωθεί το Ε.Σ.Υ. ώστε 
να καλύψει τις σύγχρονες ανάγκες του πολίτη, αξιοποιώντας όλα τα τεχνολογικά 
μέσα που υπάρχουν, παρέχοντας κίνητρα οικονομικά, επαγγελματικά και 
επιστημονικά στους υγειονομικούς, προκειμένου αξιοπρεπώς να εκτελέσουν τα 
καθήκοντα τους, όμως από το γεγονός, όπως είπε, ότι βρισκόμαστε και συζητάμε 
αυτό το θέμα, αποδεικνύεται η ανικανότητα της κυβέρνησης να το διαχειριστεί.  
Ολοκληρώνοντας την τοποθέτησή της επεσήμανε ότι ο δωρεάν δημόσιος 
χαρακτήρας του Ε.Σ.Υ. πρέπει να διατηρηθεί, η υγεία, όπως και η παιδεία, σημαίνει 
ανάπτυξη, σημαίνει προοπτική και πρέπει οπωσδήποτε να στηριχθεί.  
Διαβεβαίωσε, ότι από τη δική της την πλευρά, στο πλαίσιο του κοινοβουλευτικού 
ελέγχου και των παρεμβάσεων, θα συνεχίσει να διεκδικεί.   



 

 
Ο πρόεδρος του συλλόγου Φίλων Νοσοκομείου Σητείας κ. Σπύρου Δημήτριος, 
λαμβάνοντας το λόγο αφού ευχαρίστησε για τη αμεσότητα σύγκλησης του 
Δημοτικού Συμβουλίου ύστερα από το αίτημα του συλλόγου που συνυπέγραψαν κι 
άλλοι τριάντα (30) σύλλογοι και φορείς που αντιπροσωπεύουν το σύνολο της 
κοινωνίας όπως και δέκα (10) φορείς και ο Δήμαρχος της γειτονικής Κάσσου, είπε τα 
ακόλουθα: 
« O λόγος για τον οποίο ζητήσαμε τη σύγκληση μονοθεματικού Δημοτικού 
Συμβουλίου είναι η δυσμενή κατάσταση που έχει περιέλθει το Γενικό Νοσοκομείο - 
Κ.Υ. Σητείας συνεπεία της υποστελέχωσής του, κυρίως σε ιατρικό προσωπικό και 
μάλιστα σε αναγκαίες για την εύρυθμη λειτουργία του ειδικότητες, όπως είναι 
παθολόγοι, αναισθησιολόγοι, ακτινολόγοι κ.α, όσο και σε νοσηλευτικό, διοικητικό και 
λοιπό προσωπικό, λόγω υποχρηματοδότησης από την κυβέρνηση. 
Ο νέος υγειονομικός χάρτης που αναμένεται θα επισημοποιήσει την περαιτέρω 
υποβάθμιση και συρρίκνωση όλων των δημόσιων δομών υγείας.  
Σήμερα καλούμαστε να προχωρήσουμε στην καταγραφή του προβλήματος και στη 
συνέχεια όλοι οι εμπλεκόμενοι να πάρουμε μια σαφή και έντιμη θέση για το τι 
προτιθέμεθα να κάνουμε ο καθένας από το δικό του πόστο για να συμβάλλουμε στο 
να δοθεί η καλύτερη δυνατή λύση.  
Και εννοείται ότι δε θα δεχθούμε τίποτα άλλο πέρα από πλήρη κάλυψη όλων των 
κενών θέσεων και εύρυθμη λειτουργία του νοσοκομείου μας. Δεν υπάρχουν 
περιθώρια για στρουθοκαμηλισμό.  
Η πρόταση μας είναι…φτάνει πια…μας πήραν την αστυνομία, την εφορία , τα σχολεία 
συρρικνώνονται χρόνο με το χρόνο, ο Β.Ο.Α.Κ. τελειώνει στον Άγιο Νικόλαο, 
γέμισαν τα βουνά μας με ανεμογεννήτριες.  
Ο σητειακός λαός δεν έχει μόνο υποχρεώσεις σε φόρους και ασφαλιστικές εισφορές, 
αλλά και δικαιώματα, όπως είναι το δικαίωμα σε ένα δωρεάν σύστημα υγείας. Ο 
σητειακός θα επιλέξει το δρόμο του αγώνα μέχρι τέλους».   
 
Ακολούθως το λόγο έλαβε η αντιπρόεδρος του συλλόγου εργαζομένων του 
νοσοκομείου Σητείας κ. Παπαδημητρίου Ελένη και είπε τα ακόλουθα:  
«Με αφορμή τη συζήτηση για τη δυσμενή κατάσταση την οποία έχει περιέλθει το 
Νοσοκομείο Σητείας, συνέπεια της υποστελέχωσης του και την ανησυχία ενόψει 
σχεδιασμού του νέου υγειονομικού χάρτη θα θέλαμε να αναφέρουμε τα ακόλουθα: 
1. Το μέλλον του Νοσοκομείου Σητείας διαγράφεται επιεικώς αβέβαιο καθώς το 

ιατρικό προσωπικό του σε βασικές ειδικότητες έχει μειωθεί επικίνδυνα και 
δυστυχώς θα συνεχίσει να μειώνεται, κυρίως λόγω της ακολουθούμενης 
κυβερνητικής πολιτικής η οποία οδηγεί ξεκάθαρα στην αποδυνάμωση και την 
εμπορευματοποίηση του Ε.Σ.Υ.  

2. Στην παρούσα φάση το μόνιμο ιατρικό προσωπικό των δυσλειτουργούντων 
τμημάτων του Νοσοκομείου Σητείας αριθμεί ακολούθως: Παθολογικό: 1. 
Παιδιατρικό: 1. Ακτινοδιαγνωστικό: 1. Αναισθησιολογικό: 1. Καρδιολογικό: 2. Ο 
αριθμός αυτός σημαίνει αυτόματα τη μη κάλυψη των εφημεριών, τη μη 
εξυπηρέτηση των πολιτών, τη μη δυνατότητα νοσηλείας ασθενών, την αδυναμία 
αντιμετώπισης επειγόντων περιστατικών και τη δυσχερή λειτουργία των 
υπόλοιπων τμημάτων (μαιευτικό, χειρουργικό, ορθοπεδικό). 

3. Οι εργαζόμενοι με ελαστικές μορφές απασχόλησης (επικουρικό προσωπικό, 
προσωπικό με Σ.Ο.Χ. και με προγράμματα απασχόλησης Ο.Α.Ε.Δ.) αριθμούν πολύ 
περισσότερο από το 1/3 του νοσηλευτικού, διοικητικού και λοιπού προσωπικού 
ενώ μερίδα του μόνιμου προσωπικού οδεύει προς συνταξιοδότηση 

4. Οι εξαγγελίες της ηγεσίας του Υπουργείου Υγείας ότι θα αλλάξει ο τρόπος 
χρηματοδότησης των δημόσιων νοσοκομείων από το 2025 με την εφαρμογή του 
συστήματος DRG παντού και ότι τα νοσηλευτικά ιδρύματα θα λαμβάνουν 
χρηματοδότηση με βάση το έργο που θα παράγουν, σημαίνει αυτόματα τον 
οικονομικό στραγγαλισμό του Νοσοκομείου Σητείας, εφόσον είναι αδύνατο να 
παραχθεί έργο χωρίς το απαιτούμενο ιατρικό προσωπικό. 



 

 



 

5. Οι διαρκείς κινητοποιήσεις υγειονομικών και πολιτών σε ολόκληρη την Ελλάδα, 
για την ανάδειξη των ολοένα αυξανόμενων προβλημάτων στο χώρο της δημόσιας 
και δωρεάν υγείας, αντικατοπτρίζουν την αγανάκτηση και τη μη ανοχή στην 
κατάρρευση του Ε.Σ.Υ. και λειτουργούν σαν μοχλός πίεσης της κυβέρνησης. Η 
βοήθεια του Δήμου μπορεί να αποβεί πολύτιμη ως προς την κατεύθυνση αυτή, με 
τη συμμετοχή και τη συμβολή στην οργάνωση νέων μαζικών συγκεντρώσεων της 
τοπικής κοινωνίας αλλά και παγκρήτια, για τη διεκδίκηση πλήρως στελεχωμένων 
και λειτουργικών Νοσοκομείων.  

6.  Επιπρόσθετα ο Δήμος Σητείας μπορεί να συμβάλει θέτοντας την αναγκαιότητα 
αλλαγής της κυβερνητικής πολιτικής στο χώρο της υγείας ως ζήτημα κεντρικής 
διεκδίκησης για την τοπική κοινωνία σε κάθε επαφή με κυβερνητικούς 
παράγοντες ώστε οι πολίτες της Σητείας και όχι μόνο, να λαμβάνουν ποιοτικές, 
δωρεάν, πλήρεις και ασφαλείς υπηρεσίες υγείας στην πόλη τους. 
 

Τα αιτήματα του Συλλόγου Εργαζομένων Γ.Ν.Κ.Υ. Σητείας τα οποία καταθέτουμε για 
την από κοινού διεκδίκηση ώστε να δημιουργηθεί κλίμα προσέλκυσης νέων ιατρών 
και εργαζόμενων στο Ε.Σ.Υ. είναι τα ακόλουθα: 
 
1. Άμεση και ταυτόχρονη προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων 

τουλάχιστον στις βασικές ειδικότητες πρώτης γραμμής  
2. Ουσιαστικές αυξήσεις στους μισθούς των ιατρών του Ε.Σ.Υ. με την επαναφορά 

στα επίπεδα προ μνημονίων και θεσμοθέτηση κινήτρων 
3. Επιπλέον μισθολογικά και όχι μόνο κίνητρα για τους ιατρός του Ε.Σ.Υ. που 

επιλέγουν Ά Άγονες και Προβληματικές Περιοχές 
4. Ουσιαστικές αυξήσεις στους μισθούς όλων των εργαζόμενων στο Ε.Σ.Υ.-ένταξη 

στα βαρέα και ανθυγιεινά. 
5. Μονιμοποίηση όλων των εργαζόμενων με ελαστικές μορφές απασχόλησης χωρίς 

όρους και προϋποθέσεις 
6. Σεβασμό στα εργασιακά δικαιώματα και εξασφάλιση αξιοπρεπών συνθηκών 

εργασίας  
7. Συνέχιση του αγώνα και των κινητοποιήσεων μέχρι την επίτευξη ενός 

αποκλειστικά δημόσιου και δωρεάν Ε.Σ.Υ. χωρίς καμία πληρωμή από τους 
ασθενείς, πλήρως στελεχωμένου με το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης 

 
Το μήνυμα που θέλουμε να στείλουμε είναι ότι αυτή τη στιγμή το νοσοκομείο της 
Σητείας βρίσκεται στο και πέντε. Οι εξαγγελίες του Υπουργού Υγείας ότι κανένα 
νοσοκομείο στο νομό δε θα κλείσει, δε μας καλύπτουν, γιατί κανένα νοσοκομείο δε 
μπορεί να προσφέρει υπηρεσίες υγείας και ασφάλειας, εξαιτίας της τραγικής 
υποστελέχωσης τους.  
Στη Σητεία οι ελλείψεις είναι σε βασικές ιατρικές ειδικότητες με αποτέλεσμα οι 
εισαγωγές να έχουν μειωθεί δραματικά και να μη μπορεί να παράξει το νοσοκομείο 
το έργο που πρέπει. Εφόσον συνδεθεί η χρηματοδότηση των νοσοκομείων με το 
παραγόμενο έργο, η χρηματοδότηση του νοσοκομείου της Σητείας, θα μειωθεί 
επίσης δραματικά. Επίσης εφόσον το μεγάλο ποσοστό εργαζομένων που δουλεύει με 
συμβάσεις Ι.Δ.Ο.Χ. απολυθεί, τότε κλινικές και τμήματα θα κλείσουν ή θα 
συγχωνευτούν.  
Οι δημότες της Σητείας, αλλά και της Κάσσου και της Καρπάθου δεν είναι δημότες 
δεύτερης κατηγορίας. Ελπίζουμε τα αιτήματά μας να εισακουστούν.» 
 
 
Ακολούθως το λόγο έλαβε ο πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου Σητείας κ. 
Βοβατζάκης Βασίλειος και είπε τα εξής: 
« Ο Δήμος Σητείας είναι ο μεγαλύτερος σε έκταση Δήμος της Κρήτης, αποκομμένος 
από το υπόλοιπο νησί, με ένα δύσβατο και απαρχαιωμένο οδικό δίκτυο. Το 
νοσοκομείο εξυπηρετεί την πόλη της Σητείας, δεκάδες χωριά και τους κατοίκους της 



 

 

Κάσσου και της Καρπάθου.  
Είναι αδιανόητο να είναι υποστελεχωμένο και να λειτουργεί οριακά όσον αφορά τις 
βασικές του κλινικές.  
Πως φτάσαμε εδώ…τα κενά προέκυψαν εξαιτίας της απαξίωσης του Ε.Σ.Υ. λόγω της 
ασυνέπειας του Υπουργείου Υγείας να θεσμοθετήσει κίνητρα για τις άγονες και 
προβληματικές περιοχές και λόγω της ασυνέπειας της πολιτείας να συμμορφωθεί με 
τις αποφάσεις του Σ.Τ.Ε. και του Αρείου Πάγου που επιτάσσουν την αποκατάσταση 
των μισθών των γιατρών του Ε.Σ.Υ. στα προ μνημονίων επίπεδα.  
Η έλλειψη κινήτρων και οι μεμονωμένες και σποραδικές προκηρύξεις θέσεων 
ιδιαίτερα στα νησιά και στις δυσπρόσιτες περιοχές, έχουν οδηγήσει σε αποψίλωση τα 
νοσοκομεία. Σύμφωνα με τα στοιχεία του Πανελλήνιου Ιατρικού συλλόγου ετησίως 
δηλώνουν παραίτηση από το Ε.Σ.Υ. περίπου 1.000 γιατροί, συνταξιοδοτούνται 600,  
και οι περίπου 30.000 γιατροί που τα τελευταία χρόνια έχουν μεταναστεύσει στο 
εξωτερικό, με τι κίνητρα θα επιστρέψουν; 
 Στο παρελθόν προκηρύσσονταν θέσεις και γινόταν πολλές αιτήσεις. Τώρα 
προκηρύσσονται και αποβαίνουν άγονες. 
 Τα αποτελέσματα αυτής της κατάστασης είναι ορατά στα νησιά και σε 
απομακρυσμένες περιοχές όπως η πόλη μας, αλλά η κρίση άρχισε να επεκτείνεται και 
σε κεντρικότερα νοσοκομεία. 
Οι σπασμωδικές κινήσεις του τύπου «εντέλλεσθε» και η προσπάθεια επίταξης 
ιδιωτών  γιατρών δεν είχαν τα αναμενόμενα αποτελέσματα.  
Η ιατρική κοινότητα συσπειρώθηκε γύρω από τον Ιατρικό Σύλλογο και ανάγκασε την 
κυβέρνηση ατελώς και καθυστερημένα να προχωρήσει σε ρυθμίσεις που έπρεπε να 
έχουν προχωρήσει προ πολλού. Όμως κι αυτές οι ρυθμίσεις πάσχουν. Όπως η Κ.Υ.Α.  
επιδόματος αγόνου των 300 ευρώ  που δεν αρκεί για να προσελκύσει γιατρούς, από 
το οποίο εξαιρεί τους ειδικευόμενους και τους επικουρικούς, ενώ το ύψος που 
λαμβάνουν οι αγροτικοί ιατροί είναι μικρότερο.  Η θετική αυτοτελής φορολόγηση 
των εφημεριών κατά 22% θα αξιολογηθεί του χρόνου και βλέπουμε, ενώ θα ήταν 
προτιμότερη η μη φορολόγησή τους. Στο ίδιο Φ.Ε.Κ. της παροχολογίας εντάσσει στις 
άγονες περιοχές, πόλεις μεγάλων αστικών κέντρων, με αποτέλεσμα η Σητεία ως 
πραγματικά απομακρυσμένη περιοχή, πραγματικά άγονη, να χάσει το μοναδικό 
πλεονέκτημα που θα είχε να προσελκύσει γιατρούς.  
Όλοι μαζί θα πρέπει να απαιτήσουμε από την πολιτεία περισσότερα κίνητρα 
προσέλκυσης και παραμονής των γιατρών στο νοσοκομείο για να διορθωθεί αυτή η 
αδικία. 
Συμπερασματικά ο Ιατρικός σύλλογος Σητείας συντάσσεται με τις προσπάθειες  του 
Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου, για πλήρη αναπλήρωση και αποκατάσταση των 
οικονομικών  απωλειών και των απωλειών σε ανθρώπινο δυναμικό, λόγω της 
οικονομικής κρίσης. 
Πάγιο αίτημα του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου παραμένει ο διπλασιασμός των 
καθαρών αποδοχών των γιατρών του Ε.Σ.Υ., η ανάλογη αύξηση του ωρομισθίου της 
εφημερίας και θέσπιση του αφορολόγητου των εφημεριών, της πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης των γιατρών στο ΕΣΥ, αύξηση της χρηματοδότησης του 
Ε.Σ.Υ., προκειμένου να προσεγγίσει το μέσο όρο της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Μόνο έτσι 
θα προσελκύσει γιατρούς. Όλοι οι άλλοι τρόποι είναι περιστασιακοί και προκαλούν.  
Ο Ιατρικός σύλλογος Σητείας θα στηρίξει τυχόν δράσεις που θα αποφασιστούν και 
θα στηρίξουν τον πραγματικό άγονο και προβληματικό τύπου Α’ τόπο μας».  
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε ο Αντιπεριφερειάρχης αθλητισμού κ. Τερζής ο οποίος 
είπε ότι κοινή παραδοχή και απαίτηση όλων, είναι ότι οι παροχές υγείας πρέπει να 
είναι πλήρης προς όλους και τα νοσοκομεία να είναι στελεχωμένα με όλες τις 
ειδικότητες, προκειμένου να ευαγγελιζόμαστε ότι ζούμε σε μια ευνομούμενη 
Ευρωπαϊκή χώρα. 
Πρόσθεσε ότι η τοπική αυτοδιοίκηση α’ και β’ βαθμού δε μπορούν να νομοθετήσουν, 
μπορούν όμως να διεκδικούν αφουγκραζόμενοι τις ανάγκες, τα προβλήματα και τις 
απαιτήσεις των κοινωνιών και των πολιτών που έχουν κληθεί να υπηρετήσουν.  



 

Πρόσθεσε ότι το πάγιο αίτημα στελέχωσης των νοσοκομείων και ιδιαιτέρως το 
ζήτημα που αφορά τη στελέχωση του νοσοκομείου της Σητείας λόγω έλλειψης 
γιατρών ειδικοτήτων αιχμής, θα μπορούσε να λυθεί, έστω και προσωρινά, με την 
προκήρυξη- πρόσληψη επικουρικών γιατρών. Επειδή όμως οι επικουρικοί γιατροί  
πληρώνονται από τα νοσοκομεία που τους προσλαμβάνουν ή τις αρμόδιες Υ.Π.Ε. και 
τα νοσοκομεία δεν έχουν έσοδα, χρειάζονται ενίσχυση οι προϋπολογισμοί τους.  
Ζήτημα που θα πρέπει να διερευνηθεί όπως είπε, είναι αν θα μπορούσε να συνδράμει 
στα έσοδα του νοσοκομείου της Σητείας με κάποιο τρόπο ο Δήμος, ίσως και η 
Περιφέρεια. 
Ολοκληρώνοντας την τοποθέτησή του, διαπίστωσε ότι ο αγώνας των υγειονομικών 
και η αγωνία που εκφράζουν οι πολίτες, είναι δίκαιος και θα είναι και ο ίδιος αρωγός 
στην προσπάθειά τους.  
 
Ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Λασιθίου κ. Ανδρουλάκης, λαμβάνοντας το λόγο είπε ότι 
η Περιφέρεια Κρήτης έχει εκδώσει εφτά ψηφίσματα για την υγεία. Τόνισε ότι δεν 
γίνεται, οι μετρήσιμες, ρεαλιστικές και δίκαιες προτάσεις να μη μπαίνουν σε τροχιά 
εφαρμογής, δε γίνεται να μην βρίσκονται τα νοσοκομεία σε λειτουργική κατάσταση,  
να ξυπνάει ο λασιθιώτης και να μην ξέρει ποια κλινική εφημερεύει και που θα βρεθεί 
αν πάθει κάτι, να μην ξέρουμε αν υπάρχει δεύτερο ασθενοφόρο μεταφοράς, να δίνει 
ο πολίτης τη λύση, να μιλάμε για υγεία και ο Β.Ο.Α.Κ. να μη φτάνει μέχρι τη Σητεία.  
Δε γίνεται επίσης, όπως είπε,  η τοπική αυτοδιοίκηση, να είναι η φυσαλίδα των 
προβλημάτων και να πραγματοποιούνται συναντήσεις με Υπουργούς και να 
λαμβάνονται μόνο υποσχέσεις, ή μερικώς ικανοποιημένα αιτήματα.  
Ολοκληρώνοντας την τοποθέτησή του, δήλωσε ότι θα είναι παρών σε όποια 
αγωνιστική κινητοποίηση αποφασιστεί, αποδεχόμενος την αγωνία υγειονομικών και 
πολιτών.  
Πρότεινε να εκδοθεί ένα δυναμικό ψήφισμα και να ακολουθήσει και μια θεσμική 
συνάντηση με τον αρμόδιο Υπουργό με συγκεκριμένες και ρεαλιστικές προτάσεις. 
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβαν διαδοχικά, όπως αποτυπώνεται στα 
απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της συνεδρίασης οι κάτωθι: Η εκπρόσωπος της 
Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Λασιθίου και γιατρός Νευρολόγος στο νοσοκομείο 
Σητείας, κα. Γκαβανόζη Ευαγγελία, ο Ορθοπεδικός γιατρός στο νοσοκομείο Σητείας, 
κ. Συλιγνάκης Παναγιώτης, ο εκπρόσωπος της Επιτροπής Αγώνα για το νοσοκομείο, 
κ. Καραμανωλάκης Νικόλαος, ο υπεύθυνος τομέα Ε.Κ.Α.Β. Σητείας, κ. Ξυπόλιτος 
Ηλίας, ο πρόεδρος του Εμπορικού Συλλόγου Σητείας, κ. Παπαδάκης Κων/νος, 
εκπρόσωπος από την Κάσσο, κα. Νικολάου Ευγενία, ο πρόεδρος του Συλλόγου 
Καταστημάτων Εστίασης και Ψυχαγωγίας Σητείας, κ. Αγγελάκης Εμμανουήλ, ο 
πρόεδρος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπ/σης Σητείας και μέλος 
της Α.Δ.Ε.Δ.Υ. κ. Αλεξάκης Αλέξανδρος, εκπρόσωπος του Συλλόγου Γονέων και 
Κηδεμόνων 3ου Δημοτικού Σχολείου Σητείας, κα. Ρουσομουστακάκη Μαρία, ο 
πρόεδρος του Κυνηγητικού Συλλόγου Σητείας, κ. Λιλιμπάκης Εμμανουήλ, ο πρώην 
πρόεδρος του Συλλόγου Φίλων Νοσοκομείου Σητείας, κ. Παπανικολάου Εμμανουήλ, 
ο πρώην  Δήμαρχος Σητείας κ. Πατεράκης Θεόδωρος, η πρόεδρος του Συλλόγου 
Τριτέκνων Σητείας, κα. Κουτάντου Ευριδίκη και δημότες. 
 
Κοινή διαπίστωση όλων ήταν η δεδομένη υποστελέχωση του νοσοκομείου Σητείας σε 
βασικές ειδικότητες με αποτέλεσμα το κλείσιμο κλινικών, την αδυναμία κάλυψης 
εφημεριών, τις πολύωρες διακομιδές, την υποβάθμιση των τακτικών εξωτερικών 
ιατρείων, την εξουθένωση των υγειονομικών, την αύξηση του κινδύνου  απώλειας 
ανθρώπινων ζωών, κ.α. Τονίστηκε η ανάγκη αναστροφής αυτής της κατάστασης, η 
ανάγκη εύρυθμης λειτουργίας του νοσοκομείου και του Τομέα Ε.Κ.Α.Β. Σητείας, η 
ανάγκη επαναφοράς του αυτοδιοίκητου του νοσοκομείου, η ανάγκη στήριξης των 
υγειονομικών και προς το σκοπό αυτό, η ανάγκη κλιμάκωσης των διεκδικήσεων και 
των κινητοποιήσεων.  
 



 

Στη συνέχεια ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΣΗΤΕΙΑΣ 
κ. Συμεωνίδης λαμβάνοντας το λόγο είπε ότι οι προλαλήσαντες υγειονομικοί 
ανέδειξαν όχι μόνο την πραγματική τραγική κατάσταση του νοσοκομείου αλλά και τη 
διαχρονική απαξίωση του Ε.Σ.Υ., την οποία κλιμακώνει η σημερινή Κυβέρνηση με τα 
μέτρα που εφαρμόζει κι αυτά που προτίθεται να εφαρμόσει. Συγκεκριμένα, η 
στρατηγική της Κυβέρνησης με τις ευλογίες της Ευρωπαϊκής Ένωσης, όπως είπε, 
είναι η λειτουργία των νοσοκομείων με όρους που εφαρμόζουν οι επιχειρήσεις, άρα 
ιδιωτικο-οικονομική και εμπορευματική λειτουργία.  
Επεσήμανε ότι ο Υπουργός δεσμεύτηκε πως δε θα κλείσει το νοσοκομείο Σητείας, 
όμως δε δεσμεύτηκε ότι αυτό θα λειτουργεί πλήρως εξοπλισμένο και στελεχωμένο. 
Επιπλέον τόνισε ότι χρειάζεται προσοχή όταν κάποιοι ζητάνε την διοικητική και 
οικονομική αυτοτέλεια του νοσοκομείου ή την συμβολή της τοπικής αυτοδιοίκησης, 
γιατί αυτό θα το εκμεταλλευτεί η Κυβέρνηση και θα μετακυλήσει τις ευθύνες της και 
το κόστος, στους δημότες. 
Συνοψίζοντας είπε ότι η λύση βρίσκεται στη δύναμη του αγώνα και κάλεσε το Σώμα 
εφόσον εκδοθεί ψήφισμα, σε αυτό να διατρανώνεται ότι η υγεία είναι κοινωνικό 
αγαθό που πρέπει να παρέχεται άριστα και δωρεάν σε όλους, να καταγγέλλεται η 
στρατηγική απαξίωσης των νοσοκομείων, να υιοθετούνται πλήρως τα αιτήματα που 
προανέφεραν οι υγειονομικοί και να καλεί τον κόσμο σε κλιμάκωση των 
κινητοποιήσεων και σε συμπόρευση με τους υπόλοιπους φορείς, όλης της Κρήτης, 
στις επερχόμενες κινητοποιήσεις και τη δέσμευση ότι όλα τα μέλη θα παρευρεθούν 
σε αυτές. 
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε η ανεξάρτητη δημοτική σύμβουλος κα. Γιαννακάκη και 
είπε ότι παρόλο που πριν ένα χρόνο το Δημοτικό Συμβούλιο συνεδρίασε με μοναδικό 
θέμα συζήτησης τα προβλήματα στα νοσοκομεία και την υγεία, εκδόθηκε σχετικό  
ψήφισμα, πραγματοποιήθηκε μεγάλη κινητοποίηση στο Σεληνάρι με τη συμμετοχή 
πολλών δημοτών, υπήρξε συνάντηση του Δημάρχου στην Αθήνα με αρμοδίους, 
βρισκόμαστε στο ίδιο έργο θεατές.  
Χαρακτήρισε απαράδεκτο και προσβλητικό το γεγονός ότι η κυβέρνηση δεν 
εκπροσωπήθηκε ούτε στην τότε συνεδρίαση, ούτε στην υπό εξέλιξη.  
Διαπίστωσε ότι ο κόσμος νιώθει μεγάλη απογοήτευση  και θλίψη, που πρέπει να 
μετατραπούν σε ενέργεια- αγώνα. Τόνισε ότι δημοτική αρχή έχει χρέος να μπει 
μπροστά στον αγώνα με συγκεκριμένα βήματα καθώς η έκδοση ψηφίσματος δεν 
αρκεί.  
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε η ανεξάρτητη δημοτική σύμβουλος και εργαζόμενη στο 
νοσοκομείο Σητείας, κα. Πλατανάκη  και είπε ότι έχουμε φτάσει στο σημείο να 
αντικαθιστούν την πολιτεία ιδιώτες και εθελοντικές ομάδες που μεταφέρουν ασθενείς 
με τα οχήματά τους στο νοσοκομείο, γιατί τα λιγοστά ασθενοφόρα δεν επαρκούν. 
Και όταν οι ασθενείς φτάσουν στο νοσοκομείο, διακομίζονται στα μακρινά 
νοσοκομεία του Ηρακλείου, αφού δεν υπάρχουν γιατροί βασικών ειδικοτήτων να 
τους περιθάλψουν, με μεγάλη καθυστέρηση λόγω και του απαρχαιωμένου οδικού 
δικτύου, κίνδυνο της ζωής τους και μεγάλο οικονομικό κόστος για τους συνοδούς 
τους.  
Τόνισε ότι αυτή η κατάσταση δε μπορεί να συνεχιστεί, η Σητεία πρέπει να πάψει να 
είναι παραγκωνισμένη και να δέχεται μόνο ανεμογεννήτριες και ότι η μόνη λύση για 
να ανατραπεί αυτή η κατάσταση, είναι ο αγώνας. 
 
Αφού ολοκληρώθηκαν οι τοποθετήσεις επί του θέματος και των υπολοίπων μελών 
όπως αυτές αποτυπώνονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της συνεδρίασης, 
το λόγο έλαβε ο κ. Δήμαρχος και είπε τα εξής: 
 
«Ευχαριστώ όλους τους προσκεκλημένους, φορείς και δημότες που παρευρίσκονται 
σήμερα εδώ, καθώς σε τόσο σημαντικά θέματα ο Δήμος δε μπορεί να είναι μόνος 
του.  



 

Ως δημοτική αρχή έχουμε αποδείξει ότι είμαστε παρών, όχι μόνο στα μεγάλα αλλά 
και στα μικρά και στα καθημερινά θέματα.  
 
Πρέπει να ξεκινήσουμε από τρεις παραδοχές κοινές από όλους μας.  
 
Πρώτον γνωρίζουμε τα προβλήματα του νοσοκομείου Σητείας τα οποία δημιουργούν 
θέματα στην καθημερινότητα των συνδημοτών μας εδώ και πάρα πολλά χρόνια. Ως 
δημοτική αρχή, από την προηγούμενη θητεία έως σήμερα έχουμε συνεδριάσει έξι 
φορές για θέματα του νοσοκομείου, έχουμε επισκεφτεί τον αρμόδιο Υπουργό και 
έχουμε αναδείξει τα θέματα όπου και όσο περισσότερο μπορούμε. 
 
Δεύτερον όλοι δικαιούμαστε υπηρεσίες υγείας, ισότιμα και ισόνομα, είτε μένουμε στο 
μικρότερο χωριό είτε στο μεγαλύτερο αστικό κέντρο. 
 
Και τρίτον, πρέπει όλοι μαζί να διεκδικήσουμε τα αυτονόητα για το Δήμο Σητείας. 
  
Η αναγκαιότητα λειτουργίας του νοσοκομείου Σητείας είναι δεδομένη, η οποία 
μάλιστα φάνηκε ιδιαίτερα την περίοδο της πανδημίας.  
 
Δυστυχώς όμως το πρόβλημα δεν αφορά μόνο το νοσοκομείο Σητείας. Προβλήματα 
αντιμετωπίζουν όλα τα νοσοκομεία και ιδιαίτερα τα περιφερειακά. Που σημαίνει ότι 
αυτή τη στιγμή, υπάρχει μια συγκεκριμένη κυβερνητική πρόθεση, να απαξιωθεί το 
Ε.Σ.Υ. 
 
Θεωρούμε ότι είναι απαράδεκτη αυτή η πρόθεση, την έχουμε καταθέσει και με άλλα 
ψηφίσματα, καθώς το Ε.Σ.Υ. έχει εμπεδωθεί στη συνείδηση του ελληνικού λαού  
παρέχοντας υπηρεσίες οι οποίες ήταν δακτυλοδεικτούμενες τις προηγούμενες 
δεκαετίες και με τον ίδιο τρόπο πρέπει να συνεχίσει. 
 
Εμείς πάντα ήμασταν δίπλα, πάντα εάν χρειαστεί θα είμαστε μπροστά, αλλά μακριά 
από προσωπικές φιλοδοξίες, από διχόνοιες και διασπαστικές κινήσεις  σε τόσο 
σοβαρά θέματα. 
 
Ο κόσμος θέλει και απαιτεί, να λειτουργεί το νοσοκομείο πλήρως στελεχωμένο, να 
παρέχει σύγχρονες υπηρεσίες υγείας, όπως αρμόζει σε σύγχρονες και προοδευτικές 
κοινωνίες.  
 
Για το σκοπό αυτό έχουμε συντάξει ένα κείμενο ψηφίσματος, με την πολιτική 
υπόσταση που χρειάζεται και ως δημοτική αρχή θα συνεργαστούμε και με το νέο δ.σ. 
του Συλλόγου Φίλων Νοσοκομείου και όποιες ενέργειες αποφασιστούν θα έχουν τη 
σύμφωνη γνώμη της τοπικής κοινωνίας, καθώς τα βήματα είναι από όλους και για 
όλους.  
 
Το κείμενο του ψηφίσματος έχει ως εξής: 
«Στηρίζουμε τον δημόσιο χαρακτήρα του Εθνικού Συστήματος Υγείας, σαν κύριο 
πυλώνα παροχής υγείας όλων των βαθμίδων, προς όλους ανεξαιρέτως τους Έλληνες 
και εκφράζουμε την αντίθεσή μας, σε οποιαδήποτε προσπάθεια υποβάθμισης και 
απαξίωσης των παρεχόμενων υπηρεσιών. 
 
Ζητούμε από την Κυβέρνηση, την στελέχωση και πλήρωση όλων των θέσεων 
ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού, μέσω προκηρύξεων που θα περιλαμβάνουν 
ειδικά κίνητρα και επιπλέον παροχές για το Νοσοκομείο Σητείας. 
 
Στηρίζουμε την λειτουργία και ενίσχυση του Νοσοκομείου Σητείας, της 
σημαντικότερης Υγειονομικής και Αναπτυξιακής δομής του Δήμου Σητείας και θα 
ενεργήσουμε αποφασιστικά και καθοριστικά, σε συνεργασία με την τοπική κοινωνία 



 

προς την κατεύθυνση αυτή. 
 
Η παροχή υπηρεσιών υγείας όλων των βαθμίδων, προς όλους τους πολίτες, είναι 
υποχρέωση της πολιτείας και αποτελεί δείκτη ευημερίας και πολιτισμού. 
 
Το παρόν, να κοινοποιηθεί στο Περιφερειακό Συμβούλιο και να ζητηθεί η άποψη της 
ολομέλειας».  
 
Οι παρευρισκόμενοι εκπρόσωποι των υγειονομικών σωματείων ζήτησαν και έγινε 
δεκτό, να επισημαίνεται στο κείμενο του ψηφίσματος ο δωρεάν χαρακτήρας του 
Ε.Σ.Υ. και η προκήρυξη μόνιμων θέσεων όχι μόνο ιατρικού και νοσηλευτικού αλλά 
και λοιπού υγειονομικού προσωπικού. 
 
Στη συνέχεια η πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 
 
Ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΣΗΤΕΙΑΣ κ. 
Συμεωνίδης είπε ότι το κείμενο του ψηφίσματος που πρότεινε ο κ. Δήμαρχος είναι 
πολύ χειρότερο και πιο ήπιο σε σχέση με προηγούμενα ανάλογα σχετικά ψηφίσματα 
του Δημοτικού Συμβουλίου,  τάχα στο όνομα της ευρύτητας, τη στιγμή μάλιστα που 
βρισκόμαστε μπροστά σε μια φάση έντασης της αντιλαϊκής πολιτικής και σε φάση 
κλιμάκωσης της επίθεσης από πλευράς κυβέρνησης, στα νοσοκομεία και στο 
νοσοκομείο της Σητείας. 
Τόνισε ότι πρόκειται για πολιτική επιλογή η σύνταξη του συγκεκριμένου κειμένου και 
η αποστολή του στην Περιφέρεια, αντί να σταλεί ξεκάθαρο μήνυμα ότι το Δ.Σ. της 
Σητείας στηρίζει όλα ανεξαιρέτως τα αιτήματα του σωματείου των εργαζομένων του 
νοσοκομείου και όλα ανεξαιρέτως τα αιτήματα της Ένωσης των νοσοκομειακών 
γιατρών Λασιθίου και αντί να σταλεί επίσης ξεκάθαρο και αυστηρό μήνυμα στην 
κυβέρνηση ότι δεν θα έχει καλά ξεμπερδέματα στη Σητεία και ότι το Δημοτικό 
Συμβούλιο δε ζητά, απλά απαιτεί.  
Για τους παραπάνω λόγους δήλωσε ότι ο ίδιος αλλά και τα λοιπά μέλη της παράταξής 
του, θα κρατήσουν τη στάση του ΠΑΡΩΝ στην ψηφοφορία, όμως θα είναι παρόντες 
στους αγώνες που θα δώσουν τα μαχόμενα σωματεία, χαιρετίζοντας ταυτόχρονα τη 
συμπόρευσή τους με όλους τους φορείς της Σητείας και του Λασιθίου και την 
παγκρήτια έκφραση της αλληλεγγύης και του αγώνα.  
                                                                        
Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη του: 
α) την εισήγηση του Δημάρχου  
β) τα αιτήματα και τις προτάσεις των παρευρισκομένων και των μελών του 
γ) τις διατάξεις των ν.3463/2006, 3852/2010 και 4555/2018 
  
                                 Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  
 
Την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 
                                                Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Σητείας, σε συνεδρίασή του σήμερα Δευτέρα 7 Οκτωβρίου 
2024, με αφορμή τη δυσμενή κατάσταση που έχει περιέλθει το Γενικό Νοσοκομείο - 
Κ.Υ. Σητείας, συνεπεία της υποστελέχωσής του και της διάχυτης ανησυχίας,  ενόψει 
σχεδιασμού του νέου υγειονομικού χάρτη, 

 
Ψ Η Φ Ι Ζ Ε Ι  

 
«Στηρίζει το δημόσιο και δωρεάν χαρακτήρα του Εθνικού Συστήματος Υγείας, σαν 
κύριο πυλώνα παροχής υγείας όλων των βαθμίδων, προς όλους ανεξαιρέτως τους 



 

Έλληνες και εκφράζει την αντίθεσή του, σε οποιαδήποτε προσπάθεια υποβάθμισης 
και απαξίωσης των παρεχόμενων υπηρεσιών.  
 
Ζητά από την Κυβέρνηση, τη στελέχωση και πλήρωση όλων των θέσεων ιατρικού, 
νοσηλευτικού και λοιπού υγειονομικού προσωπικού, μέσω προκηρύξεων μόνιμων 
θέσεων που θα περιλαμβάνουν ειδικά κίνητρα και επιπλέον παροχές για το 
Νοσοκομείο Σητείας. 
 
Στηρίζει τη λειτουργία και ενίσχυση του Νοσοκομείου Σητείας, της σημαντικότερης 
Υγειονομικής και Αναπτυξιακής δομής του Δήμου Σητείας και θα ενεργήσει 
αποφασιστικά και καθοριστικά, σε συνεργασία με την τοπική κοινωνία προς την 
κατεύθυνση αυτή. 
 
Η παροχή υπηρεσιών υγείας όλων των βαθμίδων, προς όλους τους πολίτες, είναι 
υποχρέωση της πολιτείας και αποτελεί δείκτη ευημερίας και πολιτισμού. 
 
Το παρόν, να κοινοποιηθεί στο Περιφερειακό Συμβούλιο και να ζητηθεί η άποψη της 
ολομέλειας».  
 
Στην απόφαση αυτή οι κ.κ. Συμεωνίδης, Αγγελάκη, Αναγνωστάκης, Βδοκάκης και 
Μουτάκης, δήλωσαν ΠΑΡΩΝ, για τους λόγους που αναφέρονται στο σκεπτικό της 
παρούσης. 
                                          
                 Η παραπάνω απόφαση πήρε α/α  239/2024 
  Έτσι συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως : 
                Η Πρόεδρος                                  Τα Μέλη 
 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ     
   Σητεία 08-10-2024 

     Η Πρόεδρος 
 
 
   Νικητάκη Μαρία 




